
BESTYRELSESMØDE 26.06.2023 
 
Mødereferat 
 
Til stede:  Finn, Claus, John, Martin, Peder, Rasmus, Karin, Henrik 
Fraværende:  Helge 
 
 
Status på medlemsantal 

- 920 aktive medlemmer.  
- Ca. samme niveau som sidste år. Bedre situation end frygtet (og ift DGU-projektion) 
- Indmeldelser 8 kvinder & golf (plus 3, som allerede er medlemmer) 
- 12 prøvemedlemmer 
- Åbent hus 1 minijunior 
- Familiedag 1 junior 
- 82 ungsenior (heraf imponerende +60 nye ungsenior). Strategi bærer frugt.  
- Prøvehold kører fortsat, som evt kaster nye medlemmer af sig 

 
BUDGETOPFØLGING 

- Stigning i kontingent ikke med, da det endnu ikke er opkrævet efter at det blev 
besluttet på Generalforsamling.  

- Negativ budgetafvigelse henføres primært til phasing da tilskud ikke er kommet ind 
endnu 

- Stor (uventet/ikke budgetteret) renovation af klipper (192kdkk (inkl moms) 
- Likviditet er hårdt belastet. 700k DKK trukket på kredit. 

 
Åbne poster 

- Investeringer; opdatering af deadline 
- Frivillig hjælp med bane og områder omkring klubhus; 

o Øget indsats, da indsatsen kan mærkes 
- Blå Bane 

o I proces 
▪ Kaninudvalg kommet med forslag 
▪ afventer input fra Kaninudvalg inden at det kan indsendes til DGU 
▪ Selve oprettelsen af banen (når rated af DGU) sker automatisk i 

GOLFBOX, men regler for bane/tider/etc. skal reguleres inden at den 
kan tages i brug 

- Nyt bagmærke  
o Design upgrade – Henrik løber med bolden 

 
- DGU / markedsføring 

o Problematik omkring kampagne fra foråret/golfens dag 
o Opfølgning forestår når endelig lukket fra DGU 

 
- Plade med æresmedlemmer er i proces (Helge) 
- Fødselsdagsbænk ved hul 12 skal mærkes (Helge) 

 



- Sommergreenfee 
o Golfbox opdateringen har giver en meget stor Back-end byrde problematik 

▪ Det kræver stort arbejde at kontrollere betalinger 
▪ Vi har svært ved at bruge systemet 
▪ Sekretariatet bruger meget mere tid end tidligere på dette (tid som 

går fra andre opgaver) 
▪ Der skal nu være folk i sekretariatet hele tiden (i modsætning til 

tidligere – dette er ikke holdbart og Golfbox afkræves svar på hvornår 
en opdatering/ændring foreligger ift forbedring af system 

 
Årshjul 

Juni:  
- Evaluering af strategi flyttes til august 

 
Træner-/aktivitetstilskud 
- Skal flyttes til oktober 

 
- Match Bestyrelse/personale omdefineres af Finn og Peder, som kommer med oplæg 

 
Frivillig dag i august vil blive oprettet i Golfbox 
 
Info fra sekretariatet 
 

- Reminders på No-Show 
o Henstiller medlemmer og green-fee spillere til at aflyse tider der ikke bruges.  
o Eksempel på et medlem der har haft no-show 18 gange over de sidste 2mdr 

- Der er frivillige, der hjælper til når Anne er på Ferie 
- Golfkørekortet 

o Golfkørekortet;  
▪ Køb af Golfkørekort til brug i anden klub (1.000, - kr.) fjernes som 

service  
- Større fokus på at folk ikke bevæger sig ud på banen uden golfkørekort 

 
- Hvad koster det at melde sig ind når man har været en del af et program 

o Prøvemedlemskab 
o Kvinde & Golf (kommer igennem prøvemedlemskab) 
o M.fl.  

Action: FU, Henrik; laver en plan for hvad der fører til hvilket type medlemskab 
 
Info fra Formand 

- 30. august: Brøndby Kommunes Idrætsudvalg kommer på besøg (17.45 til 18.15) 
- Lejeaftale: kommunen er blevet rykket for svar og har svaret at de kigger på sagen 
- Støjvold: Formand har kontaktet Brøndby kommune og afventer svar 
 Herudover kontakt til entreprenør; De kan måske hjælpe i vej 
 

Midlertidigt Energitillæg: 



FU: - hvor længe skal midlertidigt energitillæg bibeholdes? Forventes ophørt 31/12 – 
hvis ikke der sker noget ekstraordinært, så ophører det ved udgangen af 2023. De store 
(forhåbentlig ekstraordinære) ekstra udgifter fra 2022 forventes dækket af 2023 energitillæg.  

 
Greenfee;  

- Gamle greenfee billetter skal ombyttes, da de fremgår uden datostempel. Der 
udsendes meddelelse omkring dette til tidligere sponsorer/indehavere. Der vil være 
en periode hvor de gamle fortsat vil være gyldige indtil karensperioden udløber. 
Defineres nærmere i den kommende kommunikation omkring emnet.  

 
GLS-A / 3F 

- Aftale med 3F omkring barsel under gammel aftale bør genåbnes og genforhandles i 
god tro, da aftalen beror på de gamle barselsregler. Grundet nye barselsregler er 
denne gamle aftale meget belastende for golfklubbens økonomi.  

 
 
Medlemshenvendelser 

- 1/ SKILT: ”Velkommen til golfklubben”  
o Henvendelse ansporer til en helhedsløsning omkring café/sekretariat/bed 
o Action: ? 

- 2/ Kan der laves en endedug til terrassen? 
o Forslag behandlet, men bl.a. pga økonomi, er det ikke en prioritet for 

nuværende. 
- 3/ rørlægning af hul 13 

o Udskudt pga økonomi – must-do opgaver prioriteres (fx palisade på hul 11) 
- 4/ Robotter 

o 2 udfordringer 
▪ De klipper ikke som de skal da skærene ikke er som oprindeligt 

bestilt/ønsket.  
▪ 1 kan ikke nå hvor den skal klippe på hul 13 

o HUSQUARNA/BMI/Brøndby  
▪ Har et fællesmøde ift at løse problemerne der er opstået 

- 5/ Dialog omkring en eventuel samarbejdsaftale med Trelleborg (Sverige) 
 
Baneudvalg 
 

- Skade på vandingsanlæg 
o Elkablet der nedlægges; de har kappet styringssystem til vandingsanlæg på 

sletten (er lavet) 
▪ Vand eller styringssystem ledninger var ikke i LER;  
▪ Entreprenøren har en spørgepligt;  

• Gedas har orienteret entreprenøren om at de skal tage fat i 
’Danregn’ inden påbegyndt arbejde 

▪ Eftersom at der ikke var en vej (dengang det blev lagt ned), så var der 
formentlig ikke krav om indtegning på daværende tidspunkt 
(undersøges) 

▪ Forsikringssag pågår  



 
o Brud på friskvandledning ved greenkeeper gården (er lavet) 
o De har haft oplagsplads ved den midlertidige maskinpark 

 
- Indbrud: 60k DKK i december 

o Vi skal bevise at nøglen er tillistet – kunne vi ikke nødvendigvis 
o Forsikringsselskab tilbud/håndsrækning på 15kdkk  - > accepteret 

- Omkring Vanding 
o Greens skal altid vandes, andet kan der spares på HVIS nødvendigt 

- Hul 13: fairway går nu helt til green og der er således oplæg hele vejen nu 
- Regel og etikette: 

o Afholdt kurser for begyndere, som gik rigtig godt 
o Der er i den seneste periode (1mdr) 2 advarsler til medlemmer 

 
Forsikringssag 

- Ødelæggelse af port i bygning (vi kan ikke iværksætte sag da det ikke er vores 
bygning) 

- Proces er påbegyndt 
 

Juniorer: 
- Der arbejdes på en maskot 
- Der er udsendt nyhedsbrev til junior 
- Der er ønske om hjælp til juniorudvalgt 
- Turneringsstatus 

⁃ D-tour; 9 deltagere, 2 vindere, 2 i top 20 ranglisten.  

⁃ i toppen af klubber med deltagere i distriktet. Flot 

⁃ Holdturneringen 

⁃ u16 blev nummer 2 (tæt på en 1. plads) 

⁃ u25 blev nummer 1 og er gået videre 

⁃ Danmarksturneringen  

⁃ Strategisk arbejdes der henimod deltagelse heri 

⁃ Golftræf 

⁃ Nye i golfen kan deltage og succes 
 

- 4. klasserne på skolerne i Brøndby er nu tilbudt et forløb i BGK – resultat forventes i 
august 

 
Turneringsudvalget 

- International PAIRS aflyst 
o Desværre ikke nok tilmeldte 

- OBS på tilmeldingsniveau til turneringer (nedadgående trend) 
- Kigges på forskellige formater til turneringer 
- Parturnering i proces og indtil videre et godt format 

 
 
Afvikling af diverse klubturneringer 
- efter deadline på tilmelding (fx KiK matcher) SKAL der være tilbagemelding  



- således optimerer vi banens åbningstid 
ACTION:  

- HENRIK: laver procesbeskrivelse til implementering ved førstkommende muligheder 
herefter 

Regionsgolf 
- Klarer sig godt (enkelte kampe mangler) 

o Reg A+C: vinder pulje 
o Reg B + VA + SVC: #2  
o Reg SB +VC #3  

 
ELITE 

- Hård 2. runde/spilleweekend.  
- En del afbud, der gjorde at et hold måtte melde afbud til en kamp 
- Mange afbud på Herresiden gav udfordringer  
- Savner øget commitment fra et udvalg af deltagere i eliten 
- Opsamling på Danmarksturneringsweekender og publiceres på officiel Facebook side  

o Eliten (og Juniorudvalg) gives adgang 
 

Baneserviceudvalg 
- Stort fokus på service og ved enkelte lejligheder kan de tilbyde søde sager 

 
Byggeudvalgsmøde:  
intet nyt 
 
Rekrutteringsudvalget 

- Henvendelse omkring mandagslukket på banen 
o Fortsat obs på at der er en bane Hul 2-10 (rated og handicap regulerende) 
o Mandag var deres senest lukket for 44 mennesker 
o Der kigges på om der skal sæsontilpasses for at øge tilgængeligheden 

- Åbent Hus 
o Manglede koordination, så desværre mange opgaver der lander i sekretariatet 

 
”hverdagens Helte” 
Der indstilles ikke nogen fra BGK i år. Medlemmerne skal stemme og kan ikke nås inden 
deadline.  
 
Diverse 

- Hjemmeside 
o Arbejde med at komme i mål pågår 
o  

- Dronefilm 
o Peder ser om vi kan finde tidligere film til integration på ny hjemmeside 

-  
 
Dato for kommende Generalforsamling: 21. marts 2024 
 


